
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι το Ταμείο Εθνικής Άμυνας 
(ΤΕΘΑ) έχει διατυπώσει τη θετική του άποψη για την αξιοποίηση του ακινήτου, σε 
συνεργασία με το Δήμο Ιωαννιτών, με τη διαδικασία της πολεοδόμησης, σύμφωνα με τις 
διατάξεις της κείμενης πολεοδομικής νομοθεσίας. 

Το ΤΕΘΑ αναμένει ενημέρωση του Δήμου Ιωαννιτών, ο οποίος ως επισπεύδων 
πρέπει να δρομολογήσει και να ολοκληρώσει τις προβλεπόμενες διαδικασίες πολεοδόμησης 
του Στρατοπέδου «ΒΕΛΙΣΣΑΡΙΟΥ». 
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ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 
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Αθήνα, 23 Ιανουαρίου 2025 
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ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 
  

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 1847/26-11-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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